



Online LiveART Class Schedule



Join our online LiveART Classes to develop creative thinking and practical techniques.

Effective from October 2020 to June 2021

1.5 - 4 years old (Parent-child)

CREATIEWAWA CREATIVEKIDDIES
\$1,340 / 4 lessons (1hr)

| SUN | MON | TUE | WED | THU | FRI | SAT |
|-----|-----|---------------|-----|-----|-------------|-----|
| | | 11:30 - 12:30 | | | | |
| | | | | | 2:30 - 3:30 | |

Class Size: max. 5 groups per class
(1 adult + 1 child per group)
每班人數：最多5組
(每組1名成人+ 1名兒童)

3.5 - 5.5 years old (Pre-school)

ART PROGRAM \$1,000 / 4 lessons (1hr)

| SUN | MON | TUE | WED | THU | FRI | SAT |
|-----|-----|---------------|-----|-------------|-----|-----|
| | | 11:00 - 12:00 | | | | |
| | | | | 4:30 - 5:30 | | |

5.5 - 8 years old (Junior)

ART PROGRAM \$1,000 / 4 lessons (1hr)

| SUN | MON | TUE | WED | THU | FRI | SAT |
|-----|-----|-------------|-----|-------------|-------------|-----|
| | | 4:15 - 5:15 | | 4:15 - 5:15 | 4:15 - 5:15 | |

8 - 12 years old (Intermediate)

ART PROGRAM \$1,000 / 4 lessons (1hr)

| SUN | MON | TUE | WED | THU | FRI | SAT |
|-----|-----|-------------|-------------|-----|-----|-----|
| | | 4:45 - 5:45 | 4:45 - 5:45 | | | |

Class Size: max. 8 students per class
每班人數：最多8名學生

Please visit our website and Facebook Page for details and the latest updates of the Terms and Conditions. No further notice will be made. CreativeKids reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.

請瀏覽我們的網頁及Facebook專頁了解有關我們條款及細則的詳情，如有任何更新，將不作另行通知。如有任何爭議，一概以奇極創作室的最終決定為準。

Terms and Conditions 條款及細則

Refund

• **NO** refund for whatever reasons once enrollment is confirmed and fees are paid. Fees paid cannot be transferred to another student or a later date. Any exceptions need to be approved by CreativeKids, and will incur a handling fee (20% of the tuition fee to be refunded, up to \$300).

Absences & Make-up Lessons

- Only **ONE** make-up lesson could be arranged even if the student takes leave for more than one day in the same calendar month. Each make-up lesson may only be **rescheduled ONCE**.
- In case of sickness, school events or other special circumstances, a make-up lesson could be arranged if a proof document is presented.
- Please **inform us before the beginning of the lesson**, in order to be eligible for a make-up lesson.
- All make-up lessons must be taken **within TWO MONTHS from the date(s) of absence, and within the paid months**.

Rescheduling Lessons

- An Administrative Fee of HKD100 shall be charged for any change of class date or time.

Typhoon & Rainstorm

- Classes will be canceled once the Typhoon Signal No. 8 or Black Rainstorm Warning Signal is hoisted. These classes will not be rescheduled or refunded. A courtesy coupon for enrollment in a seasonal or summer workshop will be issued.

Special Circumstances

- If it becomes impossible to conduct classes at the original location due to various external factors e.g. social or public health situations, the studio will change the affected classes to online classes. Paid tuition can be transferred immediately or reserved for usage before an expiry date. **Any difference in tuition will not be refunded.**

Photos and other media

- Photographs and videos taken by us during classes, workshops and events, showing your child and yourself, may be used for teacher training and promotional purposes. If you do not consent, please let us know at the point of enrollment, or email us at marketing@creativekids.com.hk.

Personal Data

- We collect, store and use your personal data in compliance with the Personal Data (Privacy) Ordinance of Hong Kong. We will deliver promotional information to you through various communications channels. Should you prefer not to receive such information, please send your request by email to marketing@creativekids.com.hk.

退款

- 報名確認後，已繳交的費用於任何情況下恕不退還。所繳之學費不可轉讓給其他學生或作往後課堂之費用。任何特殊安排須經本創作室同意，並須繳付手續費(所退回學費的20%，上限為\$300)。

缺席及補堂安排

- 學生若在同一曆月請假多於一天，亦只可獲安排一節補堂，而每節補堂只可改期一次。
- 學生若因生病、學校活動或特殊情況而須請假，如能出示證明文件，可安排補堂。
- 請於課堂開始前通知我們，方可獲安排補堂。
- 所有補堂必須在缺席課堂後兩個月內及已繳學費所指定之月份內進行。

改堂安排

- 任何課堂日期或時間改動，我們將收取\$100行政費用。

恶劣天氣

- 若八號颱風訊號或黑色暴雨警告訊號懸掛，所有課堂將會取消，並不設補堂或退款。我們將發出一張代用券，可用於報讀節日及暑期工作坊。

特殊情况

- 如果因社會環境、公共衛生等外在因素而無法在原定地點進行課堂，本創作室會將受影響課堂轉為網上課堂。所繳學費可選擇即時轉班或預留在限期內使用，而任何學費差額均不會退回。

相片及其他媒體

- 我們會於課堂、工作坊及活動上拍攝照片及影片，並用作教師培訓及宣傳。如家長不同意，請於報名時通知我們，或電郵至 marketing@creativekids.com.hk。

個人資料

- 我們將根據香港的《個人資料(私隱)條例》收集、保存及使用您的個人資料，並以不同的聯絡方式傳送推廣資訊給您。如閣下不希望接收有關資訊，請電郵至 marketing@creativekids.com.hk通知我們。

All classes:

- are bilingual (Cantonese & English)
- use Google Meet and Google Classroom
- require parents to prepare class materials and art tools* one day in advance

* Art tools are available for purchase at our studios, and can be arranged to be delivered together with the learning materials (with required delivery costs).

All listed fees include learning materials (but exclude delivery costs).

Other class times available upon request (min. 4 students / Not private classes).

所有課堂：

- 雙語進行(粵語和英語)
- 使用Google Meet和Google Classroom
- 請家長提前一天為孩子預備學習材料和美術工具*

* 美術工具可向創作室購買，並可安排與學習材料一起運送到家長指定的地址(請繳付所須運費)

所有列出的費用已包括學習材料(但不包括運費)

可提供其他上課時間(至少4名學生/非私人班)

Headquarters - Sai Ying Pun

☎ 2530 4336 📞 9172 8219

Branch - Taikoo Shing

☎ 2560 1383 📞 9385 0466

Find us on:



Facebook



Instagram



Website